
 

 
 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde 5. marts 2024 

29.01.2024 kl. 15.45 - 18.00 – mødet afholdes på Byhaveskolen  

Afbud fra Ane og Vibeke 

 

Pkt. 1 – 15.45 - 16.00 
Nyt fra elevrådet 

Elevrådet fremlægger deres arbejde - Temaet har været ’trivsel og sundhed’, og hvordan vi er sammen på 
gode måder på Byhaveskolen. Elevrådet er kommet frem til følgende: 

- På Byhaveskolen må man gerne være kærester  
- På Byhaveskolen må man gå 1 på toilettet ad gangen 
- På Byhaveskolen må man ikke forlade skolens område  
- På Byhaveskolen får man undervisning i krop, sex, grænser og følelser  
- På Byhaveskolen går vi op i hygiejne 
- På Byhaveskolen må man ikke mobbe hinanden 
- På Byhaveskolen skal vi være gode venner 
- På Byhaveskolen må man ikke ryge eller drikke alkohol  

Ovenstående bliver lavet som videoklip som eleverne kan tilgå med QR koder.  

Elevrådet har desuden undersøgt, hvad der kan være medvirkende til, at flere af eleverne ikke vil i bad efter 
idræt. 

Følgende faktorer er medvirkende: 

- Dårlig lyd  
- Dårligt lys (Lyset går ud) 
- Dårlig udluftning  
- Regler i omklædning 
- Skabe til opbevaring 
- Dør til fys 
- Koldt i rummet 
- Rykke glasset  
- Håndklæder (hvis man har glemt sit eget håndklæde) 
- Obs på drengedøren.  

Stor ros til elevrådet fra skolebestyrelsen.  
Elevrådet afslutter året med en tur til København. Der er lavet aftale med en lokal politiker, som skal vise 
elevrådet rundt på Christiansborg.  

Der har været afholdt udskolingsfest. Kitt præsenterer video.  
Det var en stor succes. Flere elever med fra afdelinger, som ikke plejer at være repræsenteret.  

Eleverne havde forudbestilt sange til DJén 

God stemning op til. Eleverne glædede sig. De forskellige grupper har haft forskellige opgaver.  



 

 
Der var et stillerum og et udeområde som noget nyt.  

Pkt. 2 – 16.10 - 16.30 
Nyt fra skolens hverdag – herunder ledelse, medarbejdere og formand 

Ledelsen:  

Både udskolingsfesten og fastelavnsfesten var en stor succes.  

Der har i dag været koncert med Brangstrup allstars. (Tidligere elever med) 

Vi har haft et kompetenceudviklingsforløb med MOLIS  

Vi har efterfølgende haft et personalemøde, hvor det handlede om, hvordan man lokalt kunne styrke 
læringsmiljøet omkring egne børn.  
Personalet skulle præsentere deres ideer for hinanden og der blev givet feedback.  

Der er ytret ønske om at komme tilbage til værdigrundlaget og arbejde med dette koblet til hverdagen.  

På SFO siden er de to koordinatorer nu i gang. De er blevet taget godt imod. Der har været mange positive 
tilkendegivelser.  

Hoved fokus for de to koordinatorer er rød tråd i eftermiddagsstrukturen, kommunikation til de forskellige 
teams og fokus på aktivitetskalenderen.  

Dans på Oure fortsætter frem til sommer.  

Samarbejdet med Stjernen boldklub er fortsat i gang. 

Vi har et kaffemøde med en medarbejder fra Kultur & Fritid og er sammen med koordinatorerne nysgerrige 
på nye samarbejder.  

Vi er i gang med dette skoleårs planlægning og går med overvejelser om et kulturudvalg som noget nyt.  
Vi har et ønske om en endnu bredere tilbudsvifte.  

Der har været holdt et arbejdsmøde vedr. frikvarterer for de ældste elever. Fokus på et større udbud af 
aktiviteter.   

Vi har desuden haft fokus på at shine undervisningslokaler op. Godt samarbejde med CETS.  

Der har været rundtur med en bygningskonstruktør fra brandtilsynet. Det var meget positivt, det er 
minimalt, hvad vi skal justere.  

Vi har et ønske om et brush up på gymnastiksal.  

Orientering om proces for skolesangen.  

 
Medarbejder: 

Forberedelserne til ’Scenen er din’ fylder meget i øjeblikket.  

Man kan mærke koordinatorerne – Der er blevet etableret gode sammenhænge igennem ugen. Mange børn 
og gode aktiviteter. Der opleves flere og flere besøg fra indskoling. Det giver noget, at eleverne oplever 
fællesskaber på tværs.  



 

 
Vi er et godt sted som skole. Der opleves god energi på personalemøder. Der er sammenhæng og mening 
med retningen.  

Der er fokus på den praksisnære undervisning særligt omkring erhvervsklassen.  

 

Pkt. 3 – 16.30 – 17.00 
Gennemgang af rammebudget for 2024 

Gennemgang fra Nina og orientering om vores opmærksomhed på konsekvenserne af 
overenskomstforhandlingerne. 

Ønske fra skolebestyrelsen om opfølgning på rammebudget, med gennemgang af det faktiske forbrug 
(resultat) efter endt regnskabsår. 

 

Pkt. 4 – 17.00 – 17.20 
Princip for elevers anvendelse af mobiltelefon og IPad på Byhaveskolen  

Forslag om at inddrage elevrådet i drøftelserne om digital dannelse.  
Hvordan er vi ordentlige sammen på digitale medier? 

På skolens område og i skolens regi.  

Hvis det er relevant, kan skolens devises inddrages i undervingen og aktiviteter.  

Christoffer laver rettelserne.  

 

Pkt. 5 – 17.20 – 17.30 
Høringssvar vedr. ny Børne- og Ungepolitik 

Fælles gennemgang med kommentarer. Christoffer sammenfatter et høringssvar med skolebestyrelsens 
opmærksomheder.  

 

Pkt. 6 – 17.30 – 17.40 

Status på valg til skolebestyrelsen. Afklaring ift. fredsvalg eller kampvalg 

Der 3 på valg til skolebestyrelsen for næste skoleår.  

Hans Christian – hvis der er behov vil han gerne stille op.   

Gava – Ønsker ikke genvalg  

Camilla – hvis der er behov vil hun gerne stille op.   

Der er tre nye kandidater, der stiller op. (Afdelingerne er bredt repræsenteret) 

Ønsket er, at der vælges tre medlemmer + en suppleant.  

Der er valgmøde i dag kl. 18:30  



 

 
Det ser ud til at det bliver fredsvalg. 

Valgresultat offentliggøres d. 22. april på Aula og skolens hjemmeside.  

 

 

Pkt. 7 – 17.40 – 17.50 

Kommende møder 

Næste skolebestyrelsesmøde er d. 11.04.24 

Principper for skole-hjem-samarbejde. (Udgangspunkt i de eksisterende) 

Mie Marie, Michael, Lasse og Christoffer deltager.  

 

Pkt. 8 – 17.50 – 18.00 

Eventuelt 

Kommentarer til ferieplanen Skoleår 25/26: 

Sommerferie mandag i uge 33 sommerferie dag. Dette kan give tekniske udfordringer i ferieplanlægningen.  


